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posiedzenia Rady Osiedla Blachownia 
z dnia 14.03.2017roku 

Posiedzenie otworzyła o godz. 17.30 i prowadziła je wiceprzewodnicząca RO Blachownia 
Edyta Glińska, która na wstępie: 

l) Stwierdziła na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu bierze udział 9 członków Rady 
Osiedla Blachownia, co jest liczbą wystarczającą do podejmowania przez Radę uchwał, w 
następnych minutach dołączyło jeszcze dwóch członków RO; 

2) powierzyła protokołowanie posiedzenia Edycie Glińskiej; 
3) przedstawiła porządek obrad posiedzenia zawarty w zawiadomieniu o jego zwołaniu. 

Obecni na posiedzeniu członkowie Rady i Zarządu Osiedla Blachownia nie zgłosili 
sprzeCIWU; 
Porządek Obrad: 

1. Otwarcie zebrania i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie sprawozdania z poprzedniego zebrania. 
3. Sprawozdanie z okresu między posiedzenian1i. 
4. Omówienie najważniejszych spraw dotyczących osiedla 
5. Sprawozdanie ze spotkania PM z mieszkańcami w osiedlu. 
6. Omówienie pytań do inwestora inwestycji przetwarzania opon, na spotkanie w dniu 21.03.2017 o 
godz. 17.00 w DK "LECH". 
7. Omówienie działań dotyczących zachęcenia mieszkańców do głosowania w BO. 
8. Zapytania członków RO i ZRO 
9. Wolne wnioski 
10. Zakończenie obrad. 

Ad. 1 
Wiceprzewodnicząca otworzyła zebranie o godz. 17:30 i stwierdziła prawomocność obrad na 
podstawie listy obecności. 
Ad.2 
Wiceprzewodnicząca przedstawiła sprawozdanie z poprzedniego zebrania RO. 
Obecni w głosowaniu za przyjęciem protokołu nie wnieśli uwag - w głosowaniu brało udział 9 
członków RO. 
Ad. 3 

Ad.4 

Omówiono głosowanie na zadania do Budżetu Obywatelskiego w siedzibie. 
Omówiono organizację i przebieg Dnia Kobiet w Osiedlu Blachownia - rozliczono faktury. 
Omówiono spotkanie z okazji lO-lecia Stowarzyszenia "Amazonki" - rozliczono fakturę za 
kwiaty. 

Najważniejsze sprawy dotyczące osiedla poza podstawowymi dotyczącymi stałych działań, jest 
sprawa planów budowy w okolicy osiedla zakładu przetwarzania opon. 
Radny Ryszard Masaiski zdeklarował zdobycie bardziej szczegółowych informacji dotyczących 
kapitału firmy na polu południowym . 

Ustalono także termin następnego zebrania na 04.04.20l7r 
Ad.5 
W tematach jakie poruszono na tym spotkaniu do głównych można zaliczyć: 

sprawa inwestycji planowanych w osiedlu, w roku 20l7r - Prezydent wyjaśniła i 
przedstawiła projekty planowane do realizacji w roku 2017 dotyczące osiedla oraz miasta. 
sprawa czystości powietrza w mieście - Prezydent przedstawiła działania jakie miasto 
rozpoczęło w sprawie poprawy sytuacji. 



.. 

Ad. 6 

sprawa cen za ogrzewanie i ciepłą wodę- Prezydent zaproponowała przyjrzenie się sprawie i 
odpowiedź w tej sprawie. 
sprawa budowy zakładu przetwarzania opon w okolicy osiedla - Prezydent zaproponowała 
spotkanie z inwestorem. 

Wiceprzewodnicząca przekazała prośbę, aby każdy przygotował pytania które zada na spotkaniu 
z inwestorem zakładu przetwarzania opon które ma się odbyć 21.03.2017 w DK "LECH" godz. 
17:00. 
Ad. 7 
Omówiono głosowanie na zadania do Budżetu Obywatelskiego w siedzibie i możliwości 
zachęcenia mieszkańców do dalszego głosowania przez internet w terminie - od 16.03.2017r do 
31.03.2017r. 
Ad. 8 
Ryszard Masaiski zaproponował żeby wystąpić na piśmie do Prezydent Miasta w sprawie obniżki 
cen za ogrzewanie z zapytaniem o wyjaśnienie dlaczego ogłoszono obniżkę 19% a rzeczywistość 
pokazuje że jest 3-4% - z tą propozycją głosowało 11 członków RO. 
Ad. 9 
Barbara Bentkowska omówiła kolejną turę sprzątania Osiedla. W dniu 22.04.2017r od godz. 10.:00 
rozpoczynamy sprzątanie lasku koło kanału. 
Organizatorami tej akcji jest RO blachownia, Rodzinne Ogródki Działowe oraz Koło Emerytów i 
Rencistów. 
W związku z tym wystosowano pisma: 

Do Czystego Regionu - o kontener, worki, rękawiczki i ew. upominki dla osób 
zaangażowanych w akcję. 
Do Prezydent Miasta z prośbą o objęcie patronatem tej akcji. 
Do firmy Marma Polskie Folie - producenta worków z prośbą o lepsze i mocniejsze worki 
Do firmy Yokey Plastic - firmy produkującej wiadra o przekazanie upominków w postaci 
gadżetów i wiader. 
Do firmy Petrochemia Blachownia - z prośbą o mocne rękawiczki i gadżety. 

Wobec wyczerpania porządku obrad - prowadząca posiedzenie zamknął je o godz. 19.15 

W załączeni u: 
1. lista obecności . 

Protokolant Prowadząca posiedzenie 


